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1. Vodovod - Bajer 

 

1. 1 Glede na to, da še vedno ni nobene rešitve,  kaj je novega  o  predlogu glede dovoza vode gasilcev, ki 

naj bi bila zdaj 40 eurov, vendar je sporno, ker je cena vode enaka za vse, SGP Grosuplje ima za stalne 

prebivalce manjšo ceno.  

Odg: Kar zadeva dostavo vode s strani gasilcev, naj se krajani Vodic povežejo s predstavniki GD Ponikve in 

se direktno dogovorijo za oskrbo. Pitna voda je po HACCP živilo in vse delo z njo je povezano z 

odgovornostjo tistega, ki pitno vodo dobavlja, zato morajo tudi gasilci pri dobavi pitne vode upoštevati vse 

predpise s tega področja. Tako se morajo dogovoriti z upravljavcem vodovodov na katerem hidrantu bodo 

vodo odvzemali in seveda sporočiti količino odvzema (v nasprotnem primeru gre za nelegalni odvzem), ki 

jo upravljavec sistema zaračuna po ceniku. Prav tako morajo gasilci, če bodo vodo dobavljali, zagotavljati 

predpisano kvaliteto pitne vode (če na hidrantu voda ni zadosti klorirana, jo je potrebno za prevoz dodatno 

klorirati, če cisterna s katero se pitna voda prevaža več kot 1 teden ni bila uporabljena za njen prevoz je 

potrebno izvesti klorni šok itd.). Prav zaradi tega, ker ima JKP Grosuplje, d.o.o. za to delo usposobljene 

zaposlene (s predpisanimi izpiti) in zaradi prevzema odgovornosti, če pitna voda ne bi bila ustrezna, se je 

občina v preteklosti odločila, da subvencionira le vodo, ki jo dobavlja JKP Grosuplje, d.o.o. Cena vode se 

zaračuna po veljavnem ceniku, ki je objavljen na njihovi spletni strani. 

1.2. Dokler ne bo vodovoda, naj občina, subvencionira čiščenje kapnic in občasna bakteriološka kontrola 

za stalno bivajoče.  Glede na statistično porabo vode na prebivalca zagotovi brezplačna dostava vode. 

(vodo plačamo po ceniku), ker za prebivalce s stalnim  bivališčem,  še vedno nam ostane strošek črpalk in 

elektrike. 

Če občina sredstev nima predlagajo vaščani zbiranje prostovoljnih prispevkov za vodo in vodovod Vodice 

kot se to dela za druge zadeve. 

Odg: Občina nima zakonskih obvez kot so predlagane. Čiščenje kapnic in bakteriološke analize so zadeva 

posameznega lastnika. Je pa res, da mora biti pitna voda, ki je pripeljana do kapnic taka, da ustreza 

predpisanim parametrom. Z brezplačno vodo bi v neenakopraven položaj postavili vse ostale občane, ki 

morajo vodo plačevati (tako vodo kot okoljske dajatve, omrežnino itd.), še posebej zato, ker Pravilnik o 

oskrbi s pitno vodo vseh del, ki so predlagana (Uradni list RS, št. 35/06, 41/08, 28/11 in 88/12) natančno 

določa obveznosti občin pri oskrbi s pitno vodo. 

Za zbiranje sredstev v obliki prostovoljnih prispevkov drugih občanov je pač potrebno razpisati 

referendum. Ta se po navadi razpiše takrat, ko gre za zadeve v javnem interesu, ki so v korist večine 

občanov. 

1.3  Kaj je s projektom bajer, se karkoli pripravlja, ureja, da ne bomo zopet zamudili rokov,.... 

Odg: Idejna zasnova projekta je bila poslana v postopek na Direkcijo RS za vode, kjer so bili v mesecu juliju 

2019 izdani projektni pogoji. 

V nadaljevanju je bilo ugotovljeno, da je v trenutno veljavnem Občinskem prostorskem načrtu Občine 

Dobrepolje (v nadaljevanju OPN) območje predvidene ureditve bajerja Vodice po namenski rabi 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2006-01-1443
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-1744
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-1304
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-3498


 

 

O    B    Č    I    N    A           D    O    B    R    E    P    O    L    J    E 

V i d e m  3 5 ,  1 3 1 2  V i d e m - D o b r e p o l j e ,    t e l e f o n :  0 1  7 8 6  7 0  1 0 ,   t e l e f a k s :  0 1  7 8 0  7 9  2 3 ,   e - p o š t a :  o b c i n a . d o b r e p o l j e @ s i o l . n e t  

opredeljeno delno kot območje prometne infrastrukture (zemljiška parcela – cesta), delno kot kmetijsko 

in delno kot gozdno zemljišče. Po določilih trenutno veljavnega OPN na navedenemu območju ni dovoljena 

ureditev površin za šport, rekreacijo in prosti čas (ploščadi, hišice na kolih, lesene klopi, brunarica, ipd.). 

Poleg tega je območje predvidene ureditve bajerja Vodice v večinski lasti Republike Slovenije, Gregorčičeva 

ulica 20, 1000 Ljubljana.     

2. Cesta 

 

2. 1. Glede priključka na glavno cesto, bi želeli, da se predstavi, kako naj bi cesta izgledala po 

rekonstrukciji, samo ureditev jarka je začasno vredu, vendar nek načrt rekonstrukcije verjetno obstaja 

oziroma je v pripravi. 

Priključek bi morali urediti po vzorcu priključka pri obrtni coni pred Turjakom. 

 

Odg: S strani vaščanov je bilo zahtevano oziroma večkrat zaprošeno, da se uredi jarek ob poti, da cestni 

priključek ne bo predstavljal nevarnosti, da bi kdo zapeljal s ceste v razmeroma globok jarek. To je zdaj s 

strani Direkcije za ceste urejeno, o kakšni drugačni rekonstrukciji pa meni ni znano, da bi se pogovarjali. Za 

to bi bil potreben poseben projekt in poseben dogovor z DRSI. 

2.2 . Odkup cest po vasi 

a. Kako je z odkupom cest po vasi, kjer imamo služnost in žal nismo dobili odgovora. Gre za pot (lastnik še 

vedno Nučič  Anton, Cesta in je bilo rečeno da se odkupi kot občinska cesta (pot)  do parcel hišne številk 

28 in 29. in levi krak. S tem bi bilo urejeno tudi pluženje v zimskem času, ker sedaj ni. 

b. Ali je pot (do predvidenega vodohrama ) po travniku občinska in na kakšen način jo lahko uporabljamo 
oziroma kdo jo lahko uporablja in kdo jo vzdržuje (zdaj je del travnika, ki ga kosijo Novak-Pugljevi). 
 

Odg.: O lastninsko pravni ureditvi cest se je dogovarjal z lastniki zemljišč bivši župan, opravljene naj bi bile 
meritve, vendar postopki niso bili izvedeni do konca. V najslabšem primeru bo potrebno izvesti nove 
meritve ter odkupiti zemljišča po katerih ceste potekajo. To bo potrebno predvideti z naslednjimi proračuni 
občine. 
 

3. Prav tako se je nujno potrebno dogovoriti o ureditvi neasfaltiranih poti skozi vas, da se tam kjer je 

potrebno uredi kanale, da voda ob neurjih ne bo odnašala peska s ceste. Nujno je urediti vse poti v vasi. 

Komunala bo uredila poti, vendar mora občina to odobriti in to je osnovno, da se sanira poti. 

 In če je tukaj problem, potem ne potrebujemo ne vaških odborov (ti edini delajo brezplačno), ne občinskih 

uradnikov, občinskih svetnikov, ne župana¸* (pripoma predsednice vaškega odbora)! 

Odg: Z JKP Grosuplje je dogovorjeno, da se uredi odvodnjavanje kategoriziranih cest (javnih poti) tako, da 

bodo škode ob nalivih in ujmah na voziščih čim manjše. Kako bo z asfaltiranjem poti v vasi se bo potrebno 

tudi dogovoriti v okviru celotne občine, saj je poti, ki jih je potrebno »nujno« urediti v občini veliko. 

4. Male komunalne čistilne naprave 

Še vedno ne vemo, kljub temu, da se o tem pogovarjamo že od prejšnjega mandata, ali se bo delalo 
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skupno čistilno napravo in kakšen je predviden strošek na priključek. Kolikor  je znano, je to potrebno 

urediti do konca leta 2021. 

Odg: Državni operativni program odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode (novelacija za obdobje 

od leta 2005 do leta 2017) določa aglomeracije (naselja) v katerih morajo občine zgraditi kanalizacijsko 

omrežje. Karta aglomeracij je dostopna na spletni strani Ministrstva za okolje. Več naselij v občini (Hočevje, 

Pri Cerkvi Struge, Lipa in tudi Vodice) ni uvrščenih med aglomeracije in občina za ta naselja ni zavezana k 

izgradnji kanalizacijskega omrežja. Do leta 2021 mora občina zgraditi le KČN Bruhanja vas, ki ima kapaciteto 

večjo od 2000 populacijskih enot (PE). Na grobo bi lahko rekli, da se bo v tej ČN čistila odpadna voda več 

kot 2000 oseb. Ker naselij z velikostjo nad 2000 PE ni na območju občine tudi rok za izgradnjo 

kanalizacijskih omrežij ni leto 2021, pač pa je za večja naselja kot so Videm, Predstruge, Kompolje, rok leto 

2023. Za majhna naselja, ki jih operativni program ne določa, rokov ni.  

 

5. Odlok občine o gnojenju 

Ali ima občina odlok o gnojenju z gnojnico? 

Odg: Občina takšnega odloka nima, ker ni pravnih podlag, ki bi predpisovale oziroma zahtevale takšen 

odlok. Je pa ta problematika urejena z Uredbo o varstvu voda pred onesnaževanjem z nitrati iz kmetijskih 

virov (Uradni list RS, št. 113/09, 5/13, 22/15 in 12/17). Področje kmetijstva v večini ureja država in zakoni 

ter podzakonski predpisi s področja kmetijstva. 
 

6. Prevoz in ureditev pločnikov 

Glede na to, da se je za starejše uredilo glede prevozov, osnovnošolski tudi imajo organiziran prevoz, bi 

bilo potrebno  urediti pločnike tudi za srednješolce in ostale pešce, saj je glede na to, da avtobus ne vozi 

pogosto, urejeno je zjutraj in popoldne, v vmesnem času pa ne, prav tako ne ob vikendih. 

Tako je potrebno uporabljati avtobus na relaciji Kočevje Ljubljana, postajališče pa je na Rašici in do tam je 

potrebno otroke voziti, nekateri hodijo tudi peš, kar pa je glede na to, da ni pločnika, da bo promet glede 

na obrtno cono še povečan, precej nevarno.  

Kakšna je možnost podaljšanja linije 3g? 

Menimo, da bi morali urediti pločnike, kolesarske steze, saj na cestah nemalokrat naletimo na osebe iz 

doma v Ponikvah, ki se vozijo z vozički po cesti. 

 

Odg: Vse to kar naštevate bi bilo res potrebno urediti. Ob tem se pojavi le vprašanje, kje za vse to dobiti 

sredstva in ljudi, ki bi vse to opravili v kratkem času (kot je možno razumeti iz načina pisanja). Zavedati pa 

se moramo, da imajo podobno problematiko v vseh 24 vaseh občine, v nekaterih morda bistveno drugačne 

in morda še večje probleme. Več kot polovica vasi v občini je ogroženih od vode in poplav. Zdaj ko smo 

končno uvrščeni na seznam ogroženih občin, bomo veliko energije in tudi sredstev namenili protipoplavni 

zaščiti. Tisti, ki je bil kdaj poplavljen ve, kako težko je to in kako dolgotrajna je sanacija poplavljene hiše (v 

bistvu nikoli ni končana, ampak takšna hiša iz leta v leto za kanček propade). Občani se moramo med seboj 

razumeti in delati drug z drugim. Z ultimativnim postavljanjem, zadev ne bomo rešili. Predvidevam pa, da 

bo ob rekonstrukciji državnih cest, ko bo do njih prišlo, vse te zahteve možno prenesti na državo ali jih vsaj 

vzporedno reševat. Tudi vzpostavitev rednega železniškega potniškega prometa (predvidoma v drugi 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2009-01-5147
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-0169
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0850
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-0545
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polovici leta 2020), z vzpostavitvijo lokalnega prometa med vasmi in železniško postajo, bi lahko veliko 

pripomogli k rešitvi naštetih problemov.  

 

Odgovore pripravili: 

- Tatjana Dečman Žagar 

- Nevenka Grm Gregorič 

- Igor Ahačevčič 

 


